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Zwracam sig zuprzejm1pro5b4 w imieniu mieszkaric6w

Osiedla Kazimierza Wielkiego o zbudowanie placu zabaw przy Szkole
Podstawowej nr 2. Tym bafiziej, 2e b gdzie budowane boisko wielofu nkcyjne,
ajest dogodny teren na prac zabaw dla dzieci mlodszych. calos6 stworzy
fu nkcjonalny teren rekreacyjno-sportowy.

W poblizu znajdujq sig przedszkola, jwietlice Srodowiskowe

i inne plac6wki opiekuriczo-wychowawcze, dlatego plac zabaw i boisko
w centrum osiedla b9d4 znakomifym sposobem nabezpieczny rozw6j

kulturalno-sportowy.

Uprzejmie proszg pana prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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